
REFERAT STYREMØTE ÅRDAL BÅTFORENING 

11/9-2024 

 

Tilstades: Arne Harry, Albert, Ronny 

 

1) Diverse informasjon 

-Auka straumbruk i havna: Kasserar sjekkar med Energiverket om det går an å finne 

ut meir. Kan det vere i samband med det nye tekniske bygget for Seimsdalstunnelen? 

-Kameraet fungerar bra 

-Dugnad 16.oktober 18.00-20.00. I forkant av møtet, kl. 17.30, prøver me å få 

opplæring av Årdal Folkehjelp til hjertestartaren i båthavna. 

-Plassering/opptak av båtar : Viktig at havnesjef styrer plasseringa og at ikkje 

medlemar benyttar seg av førstemann til mølla prinsippet 

 

2) Forsikringssak 

-Båtforeningen må dokumentere vedlikehaldsplan for havna seier 

forsrikringsselskapet. Dei ynskjer å stille med eigen takstmann. Båtforeninga legg ved 

dokumentasjon på: 

-Sogndal dykkarklubb sine inspeksjonar av fortøyningar og,skraping av skjell  

-Jørund Eidsnes og Tria Marina sender oss notat på det dei har gjort, seinast for 2 år 

sidan (ROV) og sjekk av fortøyningar på 70 meters djup 

-Dugnad to ganger i året av medlemane,  inspeksjon og stramming av bryggene 

 

3) Gjestehavn Solvorn 

Styret i båthavna har komme med uttale til gjestehavn i Solvorn, der me sjølvsagt er 

positive 

 

 

Ronny Rinde 

Leiar Årdal Båtforening 


